
 

ACTA DE LA REUNIÓ DEL CONSELL DE PROMOCIÓ ECONÒMICA D’ARENYS DE MAR DEL 

DIA 22 D’ABRIL DE 2020 

 

Es reuneixen, mitjançant la plataforma online jitsi, el dia 22 d’abril de 2020 a les 10 hores, els se-

güents membres del Ple del Consell de Promoció Econòmica, 

 

Presideix el Sr. Joaquim Mas Ferré, regidor de Promoció Econòmica. 

Representant de CUP-PA, Sra. Ona Curto 

Representant de la Confraria de Pescadors, Sr. Antoni Marzoa 

Representant de Guinguetes i Serveis, Sra. Susana Coll 

Representant del Club Nàutic, Sr. Carles Ubach 

Representant de Càmpings, Sr. David Roca 

Representant de JxA, Sra. Viviana Pérez 

Representant del PSC, Sr. Victor Camon 

Representant d’ERC, Sr. Arnau Barangé  

Representant de la UBICA, Sra. Yolanda Ruiz i Sra. Mireia Casán  

Representant de  l’Hosteleria, Sr. Santiago Ponsarnau. 

Representant de  l’Hosteleria, Sra. Nuria Bertrán 

 

També assisteixen a la reunió: 

Sra. Meritxell Mas, tècnica de Turisme de l’Ajuntament d’Arenys de Mar 

Sra. Laia Martin, regidora d’Hisenda de l’Ajuntament d’Arenys de Mar 

 

El Sr. Joaquim Mas agraeix als presents la seva assistència inicia els temes previstos a l’ordre del dia: 

 

1. Mesures econòmiques locals per pal·liar l'efecte de la covid-19 

 

El Sr. Joaquim Mas explica que ha mantingut diverses reunions amb la Unió de Botiguers i Comerci-

ants d’Arenys (UBICA) amb l’objectiu d’escoltar la problemàtica amb la que s’estan trobant en el 

sector comerç i intentar buscar mesures consensuades des de l’Ajuntament per pal·liar aquesta situ-

ació.  

Una de les mesures que s’està treballant des de l’Ajuntament per pal·liar els efectes negatius al sector 

empresarial d’Arenys és la redacció d’unes bases per a la concessió d’ajuts al teixit empresarial local 

per a la compensació de pèrdues econòmiques com a conseqüència del covid-19, amb l’objectiu de 

donar suport econòmic al teixit empresarial local pel foment de l’activitat econòmica del municipi. 



 

La Sra. Laia Martin, com a regidoria d’Hisenda, explica que el pressupost amb el que es compta per 

aquest ajuts, a dia d’avui, és de 74.100 €, i especifica que aquest pressupost pot augmentar si es des-

tinen a aquests ajuts els diners de les activitats no realitzades com a conseqüència de l’estat d’alarma 

en el que ens trobem. 

La Sra. Laia Martin explica que els Ajuntaments no tenen competència en aquest àmbit i que hi ha 

informes negatius per part de Secretaria i Intervenció, però que l’Equip de Govern els assumeix i que 

està previst aprovar la modificació de crèdit, per aquests ajuts, en el proper ple. 

 

El Sr. Joaquim Mas explica el contingut de les bases i quins són els sectors beneficiaris,  i remarca que 

encara són unes bases en les que s’està treballant i que s’enviaran a tots els membres del Consell de 

Promoció Econòmica per a que facin les seves aportacions. 

 

El Sr. Joaquim Mas explica que des de l’Ajuntament es vol engegar una campanya per dinamitzar el 

comerç local i que des de la regidoria de Promoció Econòmica convida a que qui vulgui  pugui apor-

tar idees per oferir una campanya àgil i dinàmica. 

 

La Sra. Viviana Perez agafa el torn de paraula i explica que van mantenir una reunió amb el Sr. Joa-

quim Mas, com a regidor de Promoció Econòmica, i el Sr. Victor Camon, com a representant del 

PSC, per parlar de l’esborrany de les bases dels ajuts. Confirma que són sabedors que l’Ajuntament 

no té competència per donar ajuts a fons perdut i que hi haurà informes desfavorables, però que en 

aquest sentit, l’oposició votarà a favor de la modificació de crèdit al Ple. 

Exposa que a part d’aquests ajuts, demanen que: 

- hi hagi ajuts per al sector primari (pesca i agricultura) per poder reactivar-lo i poder continu-

ar amb el projecte Producte d’Arenys.  

- Augmentar la partida pressupostària per a les regidories de Promoció Econòmica i Turisme, 

donant la mateixa importància que a la regidoria de Serveis Socials. 

- Pensar amb una 2ª fase de treball per reactivar tot el teixit productiu d’Arenys amb formacio 

on-line i formacio amb temàtica de venta on-line, xarxes socials,.. 

- Obrir una oficina virtual d’ajuda a l’empresari 

- Crear una borsa de microcrèdits per l’any 2021 

 

Agafa el torn de paraula el Sr. Carles Ubach i fa la presentació amb power point de l’aportació de les 

seves idees per a la recuperació econòmica. El Sr. Carles Ubach opina que l’Ajuntament ha de ser 

facilitador i catalitzador i que ha de facilitar el flux de diners. Proposa entre altres idees: 

- Tramitacions exprés en màxim de 72 hores. 



 

- Plataforma ecommerce per petites botigues. 

- Plataforma logística de repartiment. 

- Espais socialment controlats. 

- Servei d'Atenció Multicanal 24 hores, 7 dies a la setmana. 

- Promoure App Stop Covid 19. Informació Actualitzada entorn Covid-19. 

- No limitacions horaris. 

 

El Sr. Joaquim Mas respon a les aportacions de la Sra. Viviana Perez i el Sr. Carles Ubach i informa: 

 

- Els Ajuntaments no poden donar crèdits als empresaris. 

- Hi ha una col·laboració amb la Fundació Martí l’Humà i que actualment està oferint recolza-

ment i seguiment al teixit empresarial que ho sol·licita. 

- S’està treballant per oferir formacio on-line, tant per als comerços com per a les persones a 

l’atur. 

- Tant el mercat municipal com altres comerços del municipi estan fent repartiment a domicili, 

i a la pàgina web municipal està penjada la llista de quins comerços ho fan. 

 

La Sra. Yolanda Ruiz agafa el torn de paraula i explica que hi ha associats d’UBICA que estan adherits 

a una plataforma de venda on-line, www.slowshopping.cat, i ofereix aquesta plataforma a qualsevol 

comerç d’Arenys que estigui interessat en adherir-se. 

 

Per altra banda, fa la proposta per a que des d’Interparking ofereixin uns tiquets amb preu més reduït 

per adjudicar al comerç i que aquest pugui repartir als seus clients, i facilitar l’aparcament a la zona 

blava. 

 

La Sra, Yolanda Ruiz pregunta si hi haurà alguna reducció dels impostos, i la Sra. Laia Martin, com a 

regidoria d’Hisenda explica els acords que ha pres l’Ajuntament en aquest aspecte, que són: 

 

- Abonament de les taxes relacionades amb terrasses a la via pública i el mercat setmanal dels 

dissabtes (tant pel que fa a l'ocupació de via pública com en la recollida de residus) d'acord 

els dies efectius que hagi durant la suspensió.  

- Descompte corresponent a les taxes de recollida de residus de comerços i indústries. 

 

Agafa el torn de paraula el Sr. Victor Camon incidint en el tema de la necessitat de que hi hagi liquidi-

tat als comerços i que els ajuts que s’oferiran serà una petita ajuda per aquesta liquiditat. Planteja 

també fer una formació amb cohesió. 

 

Seguit, el Sr. Antoni Marzoa dóna una visió de la situació actual del sector pesquer, que aquest ha 

reprès la seva feina amb serveis  mínims, i que s’ha de potenciar atès que el Port d’Arenys de Mar és 

un motor econòmic molt potent. Es a dir, a banda de l’activitat Pesquera, de restauració, nàutica 

d’esbarjo, etc., al port d’Arenys es troba localitzada el 46% de tota l’activitat industrial que disposen 

els ports catalans, el que dona una clara instantània de la importància d’aquest espai, no sols en els 

aspectes comentats (pesca, nàutica, etc.) si no, i sobre tot, en la faceta industrial, amb empreses com 

Varador 2000, Aresa i Drassanes Dalmau.  És aquest conjunt d’activitats que s’hi localitzen, i el pes 

específic de cadascuna, el que dona un valor extraordinari al port d’Arenys de Mar, com a motor 

econòmic de la nostra vila. 

 

La Sra. Meritxell Mas i la Sra. Ona Curto expliquen que des de l’Agència Catalana de Turisme s’estan 

treballant per promoure campanyes, tant per fomentar el comerç com la resta de sectors i atraure 

turisme de proximitat al municipi i proposen fer una campanya conjunta per a promoure el municipi. 

http://www.slowshopping.cat/


 

 

 

 

I sense altres temes a tractar, el President dóna per finalitzada la reunió a les 12:15 hores, agraint 

l’assistència i participació dels presents. 

 


